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Styrelsen

Styrelsen höll i en styrelseskiphteshelg i början av året, vi hade många bra diskussioner och la
en bra grund för året. Styrelsen har deltagit på D-forum som i år hölls i Lund av förra årets sty-
relse. Det var väldigt lärorikt att se hur andra D-sektioner runt om i landet fungerar och vi hade
många bra och lärorika diskussioner. Samma helg deltog också hela styrelsen i Kårens styrelse-
utbildning där vi fick presentera oss för resten av LTH:s styrelser och hade case-diskussioner.

Vi har också haft några aktiviteter tillsammans och för att få en bra gemenskap i gruppen.

På grund av den rådande situationen kring corona bestämde vi också för några veckor sedan
att ställa in all sektionens verksamhet och inte hålla några fysiska event. Detta har uppenbart
påverkat hur vi jobbar och har bland annat digitaliserat alla möten.

Sammanfattning: Styrelsen jobbar för att föra sektionen framåt och försöker i nuläget organi-
sera om sektionen utifrån det rådande läget.

Ordförande

Jag tillsammans med min vice ordförande har jobbat med att organisera styrelsens arbete. Un-
der D-forum har jag bland annat diskuterat med de andra datatekniksektionsordförandena
i Sverige hur deras organisationer fungerar. Ordförandekollegietmötena har varit väldigt gi-
vande med mycket informationsutbyte och gett information om sektionerna kan samarbeta.
Coronapandemin har gjort så så jag har gått på väldigt många möten och diskuterat mycket
med de andra sektionerna hur vi ska hantera pandemin.

Sammanfattning: Organiserat, samordnat, utbyt information.

Vice Ordförande

Har fått in rutiner i de regelbundna arbetet kring att skriva protokoll. Jag har också försökt
hjälpa Ordförande så mycket som jag kunnat. I början av året planerade Noah och jag en sty-
relsehelg där vi åkte till en stuga utanför Landskorna och hade långmöte och planerade inför
det kommande året. På lördagskvällen kom styrelsen 19 och vi lagade mat, åt och hade aktivi-
teter ihop.

Precis som resten av styrelsen så har jag deltagit på D-forum där jag var med andra Vice Ord-
förande och diskuterade mycket kring hur rollen skiljer sig på olika sektioner. Vidare har jag
planerat och diskuterat med Ordförande. Bland annat planerades en funktionärsutbildning
som SVL skulle hålla nu i vår men som blivit framskjutet till hösten på grund av COVID19. Av
samma anledning har jag också den senaste tiden jobbat med att digitalisera sektionsmötet.

Sammanfattning: Jag har hjälpt till att planera styrelsehelgen, kommit in i rutiner, och tillsam-
mans med Ordförande planerat och diskuterat.
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Skattmästeriet

Budget har haft tyngre betydelse detta året med tanke på hur låg likviditeten har varit och
att styrelsen har haft förra årets resultatrapport som referens. Utöver detta har en Ekonomian-
svarig införts som post i Teknikfokus för bättre hantering av ekonomin då Teknikfokus är vår
största inkomstkälla. Mycket av tidigare års arbetsprocess har fortsatt som exempelvis månads-
rapport för att ge styrelsen en bättre överblick på deras budget. Dessutom har flera kontoplan
skapats för att förtydliga de utgifter som alla utskott spenderar pengar på. Arbete för att bli helt
kontantfritt har påbörjats och planeras att bli helt kontantfritt under 2020. Då COVID-19 påver-
kade flera utskott och orsakade verksamhetsuppehåll, har arbetet för Skattmästeriet minskat
drastiskt.

Sammanfattning: Budget har bearbetats för att vara mer korrekt och lättare att följa under
verksamhetsåret. Då COVID-19 har orsakat verksamhetsuppehåll har det blivit mindre jobb
för Skattmästeriet.

Näringslivsutskottet

Vi har jobbat med integrationen av nollningsutskottets näringlivsverksamhet till näringslivsut-
skottets näringslivsverksamhet. Vi har också fortsatt och upprätthållit sektionens kontakt med
företag. Detta har gjorts i form av möten, mail och telefonsamtal. Denna terminen har det varit
mycket marknadsföring men vi har lyckats hålla i tre event, en monter, en lunchföreläsning
och en företags pub men tyvärr hann vi inte mer innan COVID-19 påverkade vår verksamhet.
Utöver det vanliga arbetet har vi också jobbat mycket med hur vi ska engagera funktionärerna
i utskottet och detta har löst med att vi har en “powerhour” en gång varannan vecka där vi
träffas och mailar företag i en timme. Tyvärr hann vi bara göra detta en gång innan COVID-19
slog till och gjorde det, enligt oss, meningslöst att maila företag då vi inte kan planera något
samarbete med dem pga den osäkra framtiden.

Sammanfattning:

Arrangerat tre event.
Kontaktat företag.
Marknadsfört diverse företag och deras event.
Integrerat nollningens spons till näringslivsutskottet.
Utvecklat hur vi arbetar som utskott.

Aktivitetsutskottet

Jag har gjort en del grejer, det är också en hel grejer som har blivit inställt på grund av Corona.
Till en början så ville vi göra om Geekend så att det skulle bli bättre än vad det har varit tidigare.
Vi hann inte göra denna omställningen till första Geekend vilket gjorde att vi ställde in eventet.
Till andra Geekend så hade vi planerat mycket men Corona gjorde att vi var tvungna att ställa
in det. Andra saker som har varit tvungna att ställas in är både Tandem och DÖMD. Vi har
även arrangerat innebandy varje vecka och har gått med i en korpenliga. Vi har även gjort en
ny logga till aktivitetsutskottet.
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Sammanfattning: Har gjort lite kul grejer men Corona har ställt in en del.

Informationsutskottet

Precis som föregående år har informationsutskottet fortsatt att lägga ut veckoscheman på sek-
tionens facebooksida. Artisterna har gjort klart utskottsloggor och fixat fett fina posters till
event och sektionen över lag. De har även börjat arbeta med nolleguiden tillsammans med
staben. DWWW har rivstartat en betaversion av den nya hemsidan och fortsatt vara coola.
Fotograferna har, helt otippat, fotograferat en massa sektionsevent och hjälpt styrelsen och
trivselrådet med sina profilbilder. Arkivet har haft ett möte på 15 minuter. Det var trevligt.

Sammanfattning: Artisterna har ritat. Fotograferna har fotat. DWWW har skapat magi. Arkivet
har arkiverats.

Cafémästeriet

Cafémästeriet började året med att hålla en kock-off där vi hade info-möte, frågor samt mack-
tävling. Vi har utvecklat verksamheten genom att utöka utbudet med olika mackor, frysta mat-
lådor och lite annat smått och gott. Caféet har även förbättrat öppettiderna och har under våren
haft öppet varje vardag 11.00-14.15. Vi har fått mycket positiv feedback från sektionen. Under
inläsningsveckan samt tentaveckan för läsperiod 3 hade vi stängt och sen kom Corona. Univer-
siteten stängde och få människor var i skolan så caféet var därför fortsatt stängt. Cafékollegiet
planerade också Stora Cafétackphesten, men den blev också inställd pga Corona. Sammanfatt-
ning: Caféet har bedrivit daglig verksamhet. Vi har utökat både öppettider och utbud med t.ex.
mackor och matlådor.

Cafémästeriet

Cafémästeriet började året med att hålla en kock-off där vi hade info-möte, frågor samt mack-
tävling. Vi har utvecklat verksamheten genom att utöka utbudet med olika mackor, frysta mat-
lådor och lite annat smått och gott. Caféet har även förbättrat öppettiderna och har under våren
haft öppet varje vardag 11.00-14.15. Vi har fått mycket positiv feedback från sektionen. Under
inläsningsveckan samt tentaveckan för läsperiod 3 hade vi stängt och sen kom Corona. Univer-
siteten stängde och få människor var i skolan så caféet var därför fortsatt stängt. Cafékollegiet
planerade också Stora Cafétackphesten, men den blev också inställd pga Corona.

Sammanfattning: Caféet har bedrivit daglig verksamhet. Vi har utökat både öppettider och
utbud med t.ex. mackor och matlådor.

Källarmästeriet

Vi har haft fixarkvällar de flesta torsdagar och fixat väldigt många små grejer. Källarmästaren
köpte in väldigt dyrt flamsäkert tyg som ska bli till gardiner. Vi har haft en Snickerboa där vi
framförallt bytte bordsben, planterade blommor och målade om delar av iDét för att skapa och
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bibehålla ett mer enhetligt färgschema. Huset/LTH har fått se rapporten om bristerna i iDéts
elsituation och gått med på att betala delar av kostnaden för att göra allt lit som fan. Snickerboa
nr 2 blir tyvärr inställd pga pandemi men Källarmästaren planerar att göra om Shäraton på
egen hand och sätta upp lampor under sommaren om elen blir klar tills dess.

Sammanfattning: Har haft fixarkvällar, köpt tyg, målat mycket under snickerboa och planerat
renovering av el- och lamputtag i iDét.

Nollningsutskottet

Mycket av arbetet inom Nollningsutskottet hittils har berört val av funktionärer. Vi har satt upp
kravprofiler, hållt intervjuer och sedan valt Stab,Øverpeppare, Peppare och Nollningsfunktio-
närer. Vi har anordnat och gått på flera evenemang för att lära känna Phøs på andra sektioner.
Staben och Øverpepparna har suttit i möte varje vecka för att planera nollningen och har nu
tagit fram ett nollningschema. Vi ville hålla i evenemang nu under våren för våra funktionärer
men på grund av COVID-19 så har det tyvärr inte gått.

Sammanfattning: Vi har intervjuat och valt alla våra funktionärer. Vi har haft möten varje vecka
och planerat nollningen.

Sexmästeriet

Vi har i sexmästeriet hållit i sittningar och pubar. Vi höll i pubar för teknikfokus med olika
teman/fokus. Vi höll traditionsenligt Teknikfokusgasquen med E-sex. Vi höll i skiftesgasque
och några egna pubar. Vi gick alkoholutbildningar och har kört lite teambuilding. Många av
våra planerade event under VT20 har nu fått ställas in pga rådande pandemi

Sammanfattning: Vi hann hålla några sittningar och pubar. Planen att öka mängden pubar
gick om intet med Corona.

Studierådet

Vi har haft möte typ varje vecka inom SRD och nu under COVID-19-tider har vi börjat ha
mötena digitalt (rip fika). Dragit i CEQ-möten och haft utlottning varje läsperiod för de som
fyller i sina enkäter. Vi har gått på institutionsmötena hos CS och EIT. Vi har varit på möten
med programledning och diskuterat kurs- och utbildningsplaner. Vi har tagit emot klagomål
och representerat studenter i behandling av dessa.

Sammanfattning: Många möten, Programledning, SRX, institutioner, SRD, Staben MM. Och
hjälpt studenter med diverse klagomål de haft på sina kurser.
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